
TELESNOKULTURNA SKUPNOST UUBUANE

Meje so, mej naj ne bo!
Pri telesnokulturnih objektih moramo
preseči občinsko zaprtost - Spet velike
mednarodne športne prireditve

Kdaj bodo nekaterl telesno-
kutturni delavci v Ljubljani
spoznali, da je Ljubljana kot
mesto celota s skupnimi ra-
zvojnimi nalogami in cilji in ne
le slučajna skupnost petih ob-
čin ter kdaj bodo ugotovili, da
)e občanu največkral vseenoali
bodo zgradifi nov Športno re-
kreacijski center v sosednji ob-
Cini ali v občini kjer preblva. saj
Je poglavitno, da Sportne ob-
jekte sploh gradimo. To sta bili
dve poglavttni vpražanfi. ki si
jih je postavil sluiajni opazova-
lec 5. zasedanja skupščine sa-
moupravne telesnokulturne
skupnosti Ljubljana, kj je bila 9.
marca v Klubu deiegatov. Tele-
snokulturni detavci v nekaterih
Občinah se namreč ne zaveda-
jo, da je za občana navsezadnje
najvažnejfie, da se lahko ukvar-
ja z rekreacijskim Sporlom na
urejenih površinah. ki nisopre-
več oddaljene od njegovega
doma. Kot vemo pa so nam v
Ljubljanl objekti v sosednjih
občinah velikokrat bllžji kot v
naši.

Uvodne besede je spregovo-
ril predsednlk izvrSnega odbo-
ra Janko Popovič, potem pa je
podat poročilo o delu izvršne-
ga odbora v preteklem letu.
Ugotovi! je, da so na področju

vrhunskega športa naredili že
veliko. vseeno pa bodo morali
napraviti pregled delovanja se-
lekcij v nekaterih prednostnih
panogah. Dosti počasnejSi pa
je bil razvoj na področju mno-
žične telesne kulture in rekrea-
cije. Čeprav ima slednja vedno
več privržencev, pa močno
zaostajajo v organizacijskem
smislu, saj so do sedaj potekale
akcije stihijsko v okviru organi-
zacij združenega deta in mogo-
Če na ravni obtin, drugje pa je
še vladalo precejšnje mrivilo.
Stanje se že izboljSuje, saj so
na koncu lanskega leta izdelali
programe tudj za to področje,
tako da lahko z optimizmom
pričakujemo, da bo zajel tete-
snokulturni utrip tudi krajevne
skupnosti.

Na zasedanju so govorili tudi
o organizaciji velikih mednaro-
dnih športnih prireditev. Teh v
Ljubljani že nekaj časa ni bilo,
zato je skrajni Čas. da spet vidi-
mo največje športne mojstre
ter ponesemo glas o našem
mestu v avet.

Na koncu naj še omenimo,
da so tudi na tej skupščini dele-
gati opozonli na resen problem
vzdrževanja že dograjenih ob-
jektov. Telesna kultura jih \z
zbranih sredstev za osnovno

dejavnost ne more več vzdrže-
vati, saj bi drugače s/edja bifa
močno okrnjena. Zato so pred-
lagali, da naj preuče možnost,
da dobijo sredstva za ta namen
še iz drugih virov. Obenem bi
morali izdelati pregled o tem,
kakšne koristi prinaša telesna
kultura drugim družbenim de-
javnoslim. D. R.


